
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 13/2023

Aika: 11.4.2023 Paikka: Kiltahuone
kello 16:00 Otakaari 4

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti (S 7.4.) Maiju Koponen
Sofia Ahola Miika Luhtamäki
Aino Juvakka Elias Pasanen
Tommi Karvonen Elias Peltola (sihteeri)
Ella Koivisto Aino Ylänne
Lassi Mäkelä (S 7.1.) (P 7.5.) Fanni Kaitale (S 7.1.) (P 7.5.)

S/P = Saapui / Poistui kohdassa

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 16:00.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Pasanen ilmoitti, että Karvonen on leikannut hiukset.
5.2. Tornivaara mainitsi, että kilta on saanut shottilaseja.
5.3. Karvonen ilmoitti, että ensimmäiset leskenlehdet ovat kukkineet.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Ei uusia jäseniä.
6.2. Raadin palaute

Raati oli saanut palautetta Spring Break -kyselystä. Tämä oltiin koettu
hyväksi.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Ylänne: Menee tosi hyvin ja kevätmania on päällä. Lomalla viettänyt aikaa
perheen kanssa.
Juvakka: Kivaa olla kokouksessa pitkästä aikaa. Oli mukava pääsiäinen
Lappeenrannassa.
Karvonen: Ihan jees ja loma ois voinut olla pidempi. Viikon päästä leville.
Kontio: Oli mukava loma ja meni pääosin mökillä.
Koponen: Hyvin menee ja oli lomalla Kuopiossa. Kiipeily oli hauskaa ja tuntuu
käsissä vieläkin.
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Ahola: Pienet kandimaniat tulilla kun loma ja edellinen viikko meni
laiskotellessa. Viettänyt myös mukavaa aikaa kavereiden kanssa.
Koivisto: Hyvin menee ja muutto on tehty. Pääsiäinen meni muuttohommissa.
Luhtamäki: Hyvin menee ja oli auttamassa Koiviston muutossa. Oli myös
perheen luona vierailemassa.
Peltola: Loma meni mukavasti ja pääsi rentoutumaan. Tekemistä riittää.
Pasanen: Viime viikkona fiilis sitsien jälkeen oli väsynyt, mutta nyt hyvä fiilis.
Oli myös työhaastattelussa.
Tornivaara: Lähti lomalle kiukutellen koulun päätöksiä. Innolla kevättä kohti.
Kaitale: Ihan jees menee. On tehnyt muuttoprojektia.
Mäkelä: Kiipeily oli mukavaa ja vielä täytyy tehdä hommia ennen vuosijuhlia.
Martti: Mukava olo. Vuosijuhlaviikon jälkeen voi rentoutua.

7.2. Menneet tapahtumat
7.2.1. ENG-sitsit

Pasanen kertoi, että meni oikein hyvin. Karvonen totesi samoin.
7.2.2. Vujuviikon liikunta: Kiipeilykokeilu

Oli mukavaa ja todettiin, että kädet voivat olla kipeät huomenna.
7.3. Häirintäyhdyshenkilön valinta

Päätös: Valitaan Olli Salmela killan häirintäyhdyshenkilöksi.
7.4. Raadin Hermannikoulutus (Vanhat likaiset)

Kaitale ja Mäkelä esittelivät itsensä ja vanhojen likaisten tehtävät. Mäkelä
muistutti käytöstavoista vuosijuhlilla, koska raati edustaa kiltaa muille sekä
omalle killalleen.

7.5. Perjantain aikataulu
Tornivaara mainitsi, että tulisi keskustella perjantain aikataulusta. Kello 14:30
alkaa lahjananto ja raadin tulisi olla paikalla viimeistään kello 14:15.

8. RAHA-ASIAT
8.1. ETCo

Kontio kertoi, että ETCo laskuttaa Automaatio- ja systeemitekniikan killan
kautta tasauskulut tapahtumista.

8.2. Laskut
Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 1) olevat laskut.

9. YHTEISET
9.1. Syksyn tapahtumien päivämäärät

Käytiin läpi tapahtumia ja päivämääriä syksylle. Mitään suuria
päällekkäisyyksiä ei ilmennyt. Koponen ilmoitti, että ei ole vielä varmaa
ajankohtaa tiedossa ulkoexcursion järjestämisessä. Pohdintaa tuli lisäksi
vaalikokouksen päivämäärästä.

9.2. Hyvinvointi ja koheesio
Martti ja Tornivaara vetivät raadille hyvinvointia ja koheesiota edistävän
harjoituksen. Harjoitus herätti hyviä puheenaiheita, jotka kehittävät koko
raadin toimintaa.

10. M.E.T.A.
10.1. Sihteeri seuraavaan kokoukseen

Peltola kysyi olisiko ensi viikon kokoukseen vapaaehtoisia sihteerejä, koska
on poissa. Ylänne ilmoitti, että toimii sihteerinä kokouksessa.
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10.2. Vuosijuhlien sillis
Martti mainitsi, että olisi tarpeita saada rahaa lainaan sillisaamiaiselle
tarvittavia hankintoja varten.
Päätös: Lainataan Vilma Martille 1500 € etukäteen käteisvaroja
vuosijuhlien silliaamiaisen järjestämistä varten.

10.3. Kesäkisa
Martti kyseli mielipiteitä kesäkisojen ajankohdasta. Lauantai 10.6. sovittiin
kesäkisojen päivämääräksi.

11. SEURAAVA KOKOUS
11.1. Seuraava kokous pidetään ensi viikon tiistaina vakiokokousaikaan klo 16:00.

12. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
12.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 18:59.

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri



Rakennusinsinöörikilta IK Espoo 11.4.2023
Otakaari 4 LIITE 1
02150 Espoo

Laskut hyväksytty kokouksessa 11.4.2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)

Lehtisepät Oy Ruutiset 630.97

SIA Livonia Print Laulukirjat 1935.00

Sähköpostilla hyväksytyt laskut

Tosite Kenelle Selite Summa (€) Hyväksytty

__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio

IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


